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Protokół Nr IX/ 2009 

z IX sesji Rady Gminy Nowa Słupia 
   odbytej w dniu 30.12.2009 roku  

w Gminnym Domu Kultury w Nowej Słupi z siedzibą w Rudkach 
w godz. 12.00- 14.35 

 

W sesji uczestniczyło 15 radnych na 15 ogółem.  
Lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 
Radny pan Ryszard Karpiński nieobecny na części obrad w godz. 12.20 – 13.50. 
W obradach brali udział równieŜ sołtysi gminy Nowa Słupia. 
Lista obecności stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 
Nadto w posiedzeniu udział wzięli zaproszeni goście: 
1. Pan Wiesław Jerzy Gałka – Wójt Gminy Nowa Słupia, 
2. Pan Władysław Orliński - Z-ca Wójta Gminy Nowa Słupia, 
3. Pani Izabela Dziewięcka – Sekretarz Gminy, 
4. Pani Marzanna Jop – Skarbnik Gminy Nowa Słupia, 
5. Pan Piotr śołądek – Wicewojewoda Świętokrzyski 
6. Pan Zenon Janus – Starosta Kielecki,  
7. Pani Danuta śebrowska – Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Nowej Słupi, 
8. Pani Agnieszka Widz-Ciosk – Kierownik referatu techniczno-inwestycyjnego, 
9. Pan Janusz Wieczorek – Kierownik referatu gospodarczego, 
10. Pani Anna Głowacka - referent ds. obsługi GKRPA w Nowej Słupi, 
11. Pan Mariusz Trepka – inspektor ds. promocji gminy, 
12. Pan Andrzej Nowak – redaktor gazety „Echo Dnia”, 
oraz kierownicy jednostek organizacyjnych urzędu gminy, dyrektorzy szkół podstawowych               
i gimnazjów. 
 

Ad. pkt. 1 Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad 

Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz otworzyła obrady, przywitała wszystkich 
uczestników sesji.   
 

Na podstawie § 37 Statutu Gminy Nowa Słupia i listy obecności radnych, stwierdziła  quorum 
i oznajmiła, Ŝe obrady są prawomocne. 
 

Skarbnik Gminy pani Marzanna Jop złoŜyła jeszcze dodatkowo jeden projekt uchwały w 
sprawie zmiany uchwały Nr IV/38/09 Rady Gminy w Nowej Słupi z dnia 5 czerwca 2009r. w 
sprawie zaciągnięcia kredytu.  
W związku z powyŜszym Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz zaproponowała 
następujący porządek obrad. 
 

Porządek obrad: 
 

1.  Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad. 
2.  Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
3.  Sprawozdanie Wójta Gminy z prac pomiędzy sesjami. 
4.  Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań pomiędzy sesjami. 
5.  Sprawozdanie z działalności Rady Gminy i jej komisji w 2009r. 
6.  Podjęcie uchwał:  

-  w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2009 rok, 
- w sprawie zmiany uchwały Nr IV/38/09 Rady Gminy w Nowej Słupi z dnia                      

5  czerwca 2009 roku w sprawie zaciągnięcia kredytu, 
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- w sprawie ustalenia wykazu wydatków budŜetu gminy, które w 2009 roku nie 
wygasają z upływem roku budŜetowego, 

- zmieniająca uchwałę Nr I/11/09 z dnia 3 lutego 2009r. w sprawie przyjęcia 
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w 
gminie Nowa Słupia na 2009 rok, 

- w sprawie przystąpienia do Projektu inwestycyjnego pod nazwą „e-świętokrzyskie 
Rozbudowa Infrastruktury Informatycznej JST” i zabezpieczenia wkładu własnego. 

7.  Interpelacje i zapytania radnych. 
8.  Wolne wnioski i informacje. 
9.  Zamknięcie obrad. 

 

Uwag czy teŜ wniosków do powyŜszego porządku obrad nie zgłoszono. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy poddała ww. porządek obrad pod głosowanie: 
Głosowanie: 
za – 15  
przeciw – 0 
wstrzymało się – 0    

W wyniku przeprowadzonego głosowania ww. porządek obrad został przyjęty. 
 

Ad. pkt. 2 Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
 

Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz zadała pytanie czy są uwagi, co do treści 
protokołu z obrad poprzedniej sesji. Uwag takich nie zgłoszono. Poinformowała takŜe Radę, 
iŜ nie wpłynęła Ŝadna poprawka, co do treści tego protokołu, wobec czego poprosiła                      
o formalne przyjęcie protokołu z VIII sesji Rady Gminy Nowa Słupia odbytej w dniu                      
9 grudnia 2009 roku. 
Głosowanie: 
za – 14 
przeciw – 1 
wstrzymało się – 0   
W wyniku głosowania protokół Nr VIII/2009 z VIII sesji Rady Gminy Nowa Słupia odbytej 
w dniu 09.12.2009r. został przyjęty.   
 

Ad. pkt. 3 Sprawozdanie Wójta Gminy z prac pomiędzy sesjami. 
 

Sprawozdania za okres pomiędzy sesjami, tj. od 9 grudnia do 30 grudnia br. dokonał Wójt 
Gminy pan Wiesław Jerzy Gałka.  
Podkreślił, Ŝe w okresie tych 12 dni roboczych: 
- uczestniczył w spotkaniu z Zarządem Województwa Świętokrzyskiego w Suchedniowie          
z udziałem dyrektorów departamentu funduszy strukturalnych, niektórych pracowników 
urzędu marszałkowskiego oraz wójtów, burmistrzów ze Związku Gmin Gór Świętokrzyskich, 
- gościliśmy w naszej gminie Dyrektora Świętokrzyskiego Zarządu Dróg, pana Wojciecha 
Płazę. W trakcie tej wizyty omówione zostały sprawy związane z budową obwodnicy dla 
Nowej Słupi, modernizacją drogi wojewódzkiej do Ostrowca Świętokrzyskiego oraz 
modernizacją drogi z Nowej Huty do Rynku w Nowej Słupi. 
- w GOK-u zorganizowana została gala bokserska, która cieszyła się ogromnym 
powodzeniem, 
- rozstrzygnięty juŜ został przetarg na trzeci etap remontu budynku GOK w Rudkach (min. 
przebudowa sceny, modernizacja pomieszczeń, schodów, prace instalacyjne i elektryczne), 
- wybrana została firma projektowa do opracowania projektu technicznego na budowę więźby 
dachowej oraz ocieplenia starej części budynku Ośrodka Zdrowia w Nowej Słupi, 
- ogłoszony został przetarg na budowę szaletów publicznych w piwnicach budynku Urzędu 
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Gminy w Nowej Słupi. Tym razem wpłynęło 6 ofert i wkrótce zostanie wyłoniony 
wykonawca na to zadanie, 
- niestety nie przystąpiono do drugiego etapu przetargu na modernizację oświetlenia 
ulicznego ze względu na ukazanie się negatywnej opinii RIO w Kielcach na wniosek złoŜony 
przez inną gminę, która chciała w podobny sposób jak i my zmodernizować oświetlenie 
uliczne na swoim terenie. Nowa ustawa o finansach publicznych nie przewiduje takiej formy 
finansowania, jaką planowaliśmy wykonać (tj. firma, która wygrywa przetarg, modernizuje 
nam oświetlenie uliczne i z uzyskanych oszczędności spłacamy tę inwestycję). Wójt 
stwierdził, Ŝe nie odwaŜy się wbrew tej opinii ogłosić przetarg na to zadanie. Na początku 
nowego roku spróbuje wraz z innymi osobami wypracować inny model finansowania, 
- otrzymał pismo do wiadomości, Ŝe radni z Rudek: pan Henryk Gąsior oraz pan Jan Marzec 
wystąpili do firmy „METAL-CHEM” w Rudkach o przekazanie kostki brukowej na 
wyłoŜenie tarasu przy budynku Publicznego Przedszkola w Rudkach. W odpowiedzi firma 
zobowiązała się przekazać niniejszą kostkę w formie darowizny. Wójt w tym miejscu 
podziękował radnym za inicjatywę. 
Podsumowując ten rok stwierdził, Ŝe w tym czasie wiele dobrego udało się zrobić dla gminy 
Tym, którzy się do tego przyczynili, złoŜył serdeczne podziękowania. To była wspólna praca, 
która przyniosła oczekiwane efekty. Podziękowania złoŜył takŜe Staroście Kieleckiemu za 
przybycie na dzisiejszą sesję i podkreślił, Ŝe ten rok zaowocował dobrymi decyzjami obu 
stron dla społeczności gminy Nowa Słupia. Taką decyzją było min. utworzenie filii Wydziału 
Komunikacji Starostwa Powiatowego w Nowej Słupi. W ciągu 11 miesięcy zostało 
załatwionych 3100 spraw, średnio dziennie 35 spraw. Filia ta cieszy się ogromnym 
powodzeniem. Dodał, Ŝe kosztuje ona powiat 58 tysięcy i Ŝe starostwo prosi o wsparcie przez 
gminę kwotą 25 tys. zł. na cały rok. Zgłosił Staroście potrzebę, aby punkt pracował pięć dni w 
tygodniu a nie jak dotychczas dwa dni. Następne dobre decyzje to: dokończenie budowy 
odcinka drogi powiatowej z Jeleniowa do Wałsnowa, który w pewnym momencie przechodzi 
na teren powiatu ostrowieckiego oraz budowa hali sportowej w Nowej Słupi.   
Na koniec swojego wystąpienia złoŜył wszystkim obecnym Ŝyczenia noworoczne i Ŝyczył 
dalszej dobrej współpracy.    
 

Ad. pkt. 4 Sprawozdanie Przewodniczącego Rady z działań pomiędzy sesjami 
 

Sprawozdania dokonała Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz. Poinformowała, Ŝe               
w tym okresie reprezentowała Radę na następujących uroczystościach i spotkaniach: 
- na wyjeździe słuŜbowym do Miasta i Gminy Brzeszcze, 
- na szkoleniu z zakresu zmiany ustawy o finansach publicznych oraz na spotkaniu 
przedświątecznym zorganizowanym przez Powiat Kielecki, 
- na wręczeniu nagród i pucharu na dwudniowym XIV Gminnym Turnieju Piłki Koszykowej 
w Rudkach pod patronatem Przewodniczącego Rady Gminy Nowa Słupia, 
-  na gali boksu klubowego: Kielce-Lublin, który odbył się w Gminnym Ośrodku Kultury w 
Nowej Słupi z siedzibą w Rudkach, 
- na spotkaniu opłatkowym w Szkole Podstawowej w Jeleniowie oraz w Gimnazjum nr 1 w 
Nowej Słupi, 
- na śpiewaniu kolęd w Domu Kultury w Rudkach. 
Poza tym, wraz z Panem Wójtem przygotowywała materiały na dzisiejszą sesję oraz w kaŜdą 
środę pełniła dyŜury w urzędzie gminy. 
 

 

 

Ad. pkt. 5 Sprawozdanie z działalności Rady Gminy i jej komisji w 2008r 
 

- Rady Gminy Nowa Słupia  

Sprawozdania z działalności Rady Gminy dokonała Przewodnicząca Rady Gminy                  
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pani Ewa Guz. Poinformowała, Ŝe w roku 2009 radni Rady Gminy obradowali na 9 sesjach 
(w tym jedna nadzwyczajna) z dzisiejszą włącznie. Jest to o 4 sesje więcej ponad plan pracy. 
Uchwalono juŜ 81 uchwał, a dzisiaj jeszcze podjętych zostanie 5 Łącznie 86 uchwał. 
Przyjęto szereg uchwał, między innymi: 
– w sprawie nawiązania współpracy partnerskiej między Gminą Nowa Słupia                            

w Rzeczypospolitej Polskiej a miastem Csengele w Republice Węgierskiej, 
– w sprawie nawiązania współpracy partnerskiej między Gminą Nowa Słupia                           

w Rzeczypospolitej Polskiej a XX Dzielnicą Budapesztu w Republice Węgierskiej,  
– w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2008 rok, 
– w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w gminie Nowa Słupia, 
– w sprawie przyjęcia Programu współpracy gminy Nowa Słupia z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność poŜytku publicznego 
na 2009 rok i na 2010r.  

– w sprawie ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkołach, 
gimnazjach i przedszkolu dla których organem prowadzącym jest Gmina Nowa Słupia, 

– w sprawie uchwalenia Programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 
Nowa Słupia, 

– w sprawie przyjęcia Planu Odnowy Miejscowości Rudki, 
– w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Gminy Nowa 

Słupia, 
– w sprawie prowadzenia Alternatywnych Ognisk Przedszkolnych w miejscowościach Nowa 

Słupia i Rudki, 
– w sprawie wyraŜenia opinii o projekcie listy specjalnych obszarów ochrony siedlisk 

NATURA 2000 połoŜonych w granicach administracyjnych gminy Nowa Słupia. Opinię 
negatywną w tym zakresie przekazano do wiadomości Premierowi RP, Ministrowi 
Środowiska, Wojewodzie Świętokrzyskiemu, Marszałkowi Województwa, Staroście 
Kieleckiemu i parlamentarzystom z woj. świętokrzyskiego. 

W związku z nawiązaną współpracą z Węgrami radni na czele z Wójtem Gminy odbyli we 
wrześniu oficjalną 4 dniową delegację do miasta Csengele w Republice Węgierskiej. RównieŜ 
w naszej gminie i na terenie województwa świętokrzyskiego Rada Gminy często była 
reprezentowana na róŜnych spotkaniach i uroczystościach przez swych przedstawicieli z 
przewodniczącą na czele.  
Radni zapoznali się z szeregiem informacji i sprawozdań, które dotyczyły zagadnień                 
z zakresu bezpieczeństwa i porządku publicznego, ochrony zdrowia i opieki społecznej oraz 
złoŜyli podczas sesji kilkadziesiąt zapytań na temat spraw związanych głównie                             
z inwestycjami w gminie. 
 

- Komisja Rewizyjna  
 

Sprawozdania dokonał przewodniczący komisji p. Sylwester Kozłowski. Poinformował, Ŝe w 
2009r. Komisja obradowała na 12 posiedzeniach, w tym na 10 połączonych komisjach Rady 
Gminy. W trakcie tych posiedzeń komisja min.:  
- ustaliła plan pracy na 2009r., 
- wypracowała wniosek w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Nowa Słupia za 
2008r., 
- omówiła sprawozdanie z wykonania budŜetu gminy za 2008r., 
- omówiła sprawozdanie z wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego 
Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowej Słupi w roku 2008, 
- przeprowadziła konsultacje w sprawie moŜliwości wprowadzenia na teren gminy nowego 
operatora sieci internetowej i ewentualnego zlokalizowania na terenie gminy kompleksu kilku 
elektrowni wiatrowych, 
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- zapoznała się z przedstawionym Radzie Gminy sprawozdaniem z wykonania budŜetu gminy 
za I półrocze 2009r., 
- zajęła stanowisko w sprawie zagospodarowania nieruchomości usytuowanej przy ulicy 
Świętokrzyskiej 20 w Nowej Słupi, 
- zapoznała się z pokazem wykorzystania interaktywnego zestawu multimedialnego w 
nauczaniu róŜnych przedmiotów, 
- przyjęła informację o stanie realizacji zadań oświatowych oraz o raporcie z wynikami 
sprawdzianu szkół podstawowych i egzaminu gimnazjalnego przeprowadzonego w kwietniu 
2009r. 
- omawiała materiały przewidziane na najbliŜsze sesje Rady Gminy i opiniowała 
przedstawione projekty uchwał.     
 

- Komisja Oświaty, Kultury, Zdrowia i Porządku Publicznego  
 

Sprawozdania dokonała przewodnicząca komisji p. Ewa Pastuszyńska. Poinformowała, Ŝe w 
 2009r. Komisja obradowała na 11 posiedzeniach, w tym na 10 połączonych komisjach Rady 
Gminy. W trakcie tych posiedzeń komisja min.:  
- ustaliła plan pracy na 2009r., 
- omówiła sprawozdanie z wykonania budŜetu gminy za 2008r., 
- omówiła sprawozdanie z wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego 
Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowej Słupi w roku 2008, 
- przeprowadziła konsultacje w sprawie moŜliwości wprowadzenia na teren gminy nowego 
operatora sieci internetowej i ewentualnego zlokalizowania na terenie gminy kompleksu kilku 
elektrowni wiatrowych, 
- zapoznała się z przedstawionym Radzie Gminy sprawozdaniem z wykonania budŜetu gminy 
za I półrocze 2009r., 
- zajęła stanowisko w sprawie zagospodarowania nieruchomości usytuowanej przy ulicy 
Świętokrzyskiej 20 w Nowej Słupi, 
- zapoznała się z pokazem wykorzystania interaktywnego zestawu multimedialnego w 
nauczaniu róŜnych przedmiotów, 
- przyjęła informację o stanie realizacji zadań oświatowych oraz o raporcie z wynikami 
sprawdzianu szkół podstawowych i egzaminu gimnazjalnego przeprowadzonego w kwietniu 
2009r. 
- omawiała materiały przewidziane na najbliŜsze sesje Rady Gminy i opiniowała 
przedstawione projekty uchwał.     
 

- Komisja Gospodarki Mieszkaniowej i Komunalnej  
 

Sprawozdania dokonał przewodniczący komisji p. Jan Marzec. Poinformował, Ŝe w 2009r. 
Komisja obradowała na 13 posiedzeniach, w tym na 10 połączonych komisjach Rady Gminy. 
W trakcie tych posiedzeń komisja min.:  
- ustaliła plan pracy na 2009r., 
- rozpatrywała wnioski oraz dokonywała przydziału lokali mieszkalnych, 
- rozpatrywała podania odnośnie spraw meldunkowych, 
- dokonała wizji lokalnej stanów technicznych 4 lokali mieszkalnych osób ubiegających się               
o przydział mieszkania,  
- opiniowała wnioski osób ubiegających się o zamianę lokali mieszkalnych, 
- opiniowała wnioski o przyznanie tytułów prawnych do zajmowanych lokali. 
W wyŜej wymienionych sprawach wypracowała 10 wniosków, które zostały przekazane 
Zakładowi Gospodarki Mieszkaniowej i Komunalnej w Rudkach. 
Ponadto na połączonych komisjach: 
- omówiła sprawozdanie z wykonania budŜetu gminy za 2008r., 
- omówiła sprawozdanie z wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego 
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Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowej Słupi w roku 2008, 
- przeprowadziła konsultacje w sprawie moŜliwości wprowadzenia na teren gminy nowego 
operatora sieci internetowej i ewentualnego zlokalizowania na terenie gminy kompleksu kilku 
elektrowni wiatrowych, 
- zapoznała się z przedstawionym Radzie Gminy sprawozdaniem z wykonania budŜetu gminy 
za I półrocze 2009r., 
- zajęła stanowisko w sprawie zagospodarowania nieruchomości usytuowanej przy ulicy 
Świętokrzyskiej 20 w Nowej Słupi, 
- zapoznała się z pokazem wykorzystania interaktywnego zestawu multimedialnego w 
nauczaniu róŜnych przedmiotów, 
- przyjęła informację o stanie realizacji zadań oświatowych oraz o raporcie z wynikami 
sprawdzianu szkół podstawowych i egzaminu gimnazjalnego przeprowadzonego w kwietniu 
2009r, 
- omawiała materiały przewidziane na najbliŜsze sesje Rady Gminy i opiniowała 
przedstawione projekty uchwał.     
 

- Komisja BudŜetu i Gospodarki Rolnej  
 

Sprawozdania dokonał w zastępstwie jej przewodniczącego pana Ryszarda Karpińskiego pan 
Sylwester Kozłowski. 
Poinformował, Ŝe w 2009r. Komisja obradowała na 11 posiedzeniach, w tym na 10 
połączonych komisjach Rady Gminy. W trakcie tych posiedzeń komisja min.:  
- ustaliła plan pracy na 2009r., 
- omówiła sprawozdanie z wykonania budŜetu gminy za 2008r., 
- omówiła sprawozdanie z wykonania planu finansowego Samodzielnego Publicznego 
Gminnego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Nowej Słupi w roku 2008, 
- przeprowadziła konsultacje w sprawie moŜliwości wprowadzenia na teren gminy nowego 
operatora sieci internetowej i ewentualnego zlokalizowania na terenie gminy kompleksu kilku 
elektrowni wiatrowych, 
- zapoznała się z przedstawionym Radzie Gminy sprawozdaniem z wykonania budŜetu gminy 
za I półrocze 2009r., 
- zajęła stanowisko w sprawie zagospodarowania nieruchomości usytuowanej przy ulicy 
Świętokrzyskiej 20 w Nowej Słupi, 
- zapoznała się z pokazem wykorzystania interaktywnego zestawu multimedialnego w 
nauczaniu róŜnych przedmiotów, 
- przyjęła informację o stanie realizacji zadań oświatowych oraz o raporcie z wynikami 
sprawdzianu szkół podstawowych i egzaminu gimnazjalnego przeprowadzonego w kwietniu 
2009r. 
- omawiała materiały przewidziane na najbliŜsze sesje Rady Gminy i opiniowała 
przedstawione projekty uchwał.     
 

Po wystąpieniach przewodniczących komisji głos zabrał Starosta Kielecki pan Zenon Janus.  
Przypomniał staropolskie przysłowie „Zgoda buduje…” które sprawdza się we wspólnych 
działaniach samorządów i powiatu kieleckiego. Obiecał zastanowić się nad działaniem filii 
Wydziału Komunikacji. śyczył, aby Gmina Nowa Słupia, która jest sercem powiatu 
kieleckiego, rosła jeszcze bardziej i osiągała coraz lepsze wyniki.   
W tym miejscu obrad posiedzenie uświetnił występ dzieci i młodzieŜy z Gminnego Domu 
Kultury w Rudkach. Dzieci śpiewały i wykonały tańce ludowe. Występ został wynagrodzony 
gromkimi brawami. 
Po programie artystycznym głos zabrał wicewojewoda pan Piotr śołądek. Stwierdził, Ŝe 2009 
rok nie był łatwy, bo przyszło działać w czasie dekoniunktury gospodarczej. Bardzo wysoko 
ocenił działania Wójta i radnych w tym roku i w latach ubiegłych. Podkreślił, Ŝe mamy do 
czynienia z ogromnym postępem cywilizacyjnym, szczególnie na obszarach wiejskich,                 
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w naszym województwie, nie tylko w infrastrukturze technicznej, ale teŜ w działaniach 
społecznych. Samorządy powinny wyłaniać liderów, którzy pociągnęliby całą społeczność. 
Na zakończenie swojej wypowiedzi Ŝyczył, aby nadchodzący 2010 rok był rokiem spełnienia 
prognoz, zapowiedzi, planów, zamierzeń osobistych i zawodowych.  
Wójt Gminy pan Wiesław Jerzy Gałka złoŜył podziękowania wojewodzie za współpracę, 
stałe kontakty oraz Ŝyczył szczęśliwego nowego 2010 roku. 
 

Ad. pkt. 6 Podjęcie uchwał:  
 

- w sprawie zmian w budŜecie gminy na 2009 rok 
 

Przewodnicząca Rady Gminy Ewa Guz wyjaśniła, Ŝe wszystkie projekty przedstawione na 
dzisiejszą sesję zostały omówione na posiedzeniu połączonych komisji Rady Gminy. 
Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały Nr IX/82/09 
Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 30 grudnia 2009r w sprawie zmian w budŜecie gminy na 
2009 rok. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
 

Głosowanie: 
za – 13 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Jerzy Domański, p. Adam Gałka, p. Henryk 
Gąsior, p. Ewa Guz, p. Urszula Kozłowska, p. Sylwester Kozłowski, p. Leszek Kulpiński,               
p. Jan Marzec, p. Ewa Pastuszyńska, p. Kazimierz Pawlik,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 1 radny: p. Zenobiusz Nowiński 
Podczas głosowania nieobecny radny pan Ryszard Karpiński. 
W wyniku głosowania uchwała Nr IX/82/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 30 grudnia 
2009r została przyjęta przy jednym głosie wstrzymującym się i jednym nieobecnym. 
 

- w sprawie zmiany uchwały Nr IV/38/09 Rady Gminy w Nowej Słupi z dnia 5 czerwca 

2009 roku w sprawie zaciągnięcia kredytu 
 

Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały Nr IX/83/09 
Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 30 grudnia 2009r w sprawie zmiany uchwały Nr IV/38/09 
Rady Gminy w Nowej Słupi z dnia 5 czerwca 2009 roku w sprawie zaciągnięcia kredytu. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
 

Głosowanie: 
za – 13 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Jerzy Domański, p. Adam Gałka, p. Henryk 
Gąsior, p. Ewa Guz, p. Urszula Kozłowska, p. Sylwester Kozłowski, p. Leszek Kulpiński,               
p. Jan Marzec, p. Ewa Pastuszyńska, p. Kazimierz Pawlik,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 1 radny: p. Zenobiusz Nowiński 
Podczas głosowania nieobecny radny pan Ryszard Karpiński. 
W wyniku głosowania uchwała Nr IX/83/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 30 grudnia 
2009r została przyjęta przy jednym głosie wstrzymującym się i jednym nieobecnym. 
 

- w sprawie ustalenia wykazu wydatków budŜetu gminy, które w 2009 roku nie 

wygasają z upływem roku budŜetowego 
 

Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały Nr IX/84/09 
Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 30 grudnia 2009r w sprawie ustalenia wykazu wydatków 
budŜetu gminy, które w 2009 roku nie wygasają z upływem roku budŜetowego. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
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Głosowanie: 
za – 15 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Jerzy Domański, p. Adam Gałka, p. Henryk 
Gąsior, p. Ewa Guz, p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Sylwester Kozłowski,            
p. Leszek Kulpiński,  p. Jan Marzec, p. Zenobiusz Nowiński, p. Ewa Pastuszyńska,                      
p. Kazimierz Pawlik,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0    
 

W wyniku głosowania uchwała Nr IX/84/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 30 grudnia 
2009r została przyjęta jednogłośnie. 

 

- zmieniająca uchwałę Nr I/11/09 z dnia 3 lutego 2009r. w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych                

w gminie Nowa Słupia na 2009 rok 
 

Radny pan Zenobiusz Nowiński zadał pytanie, czemu w zapisie § 1 pkt. 5 niniejszej uchwały 
kwota zmniejszenia wynosi tylko 2,73 zł.  
Odpowiedzi udzieliła pani Anna Głowacka - referent ds. obsługi GKRPA w Nowej Słupi. 
Innych pytań czy uwag nie zgłoszono do niniejszego projektu uchwały. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały Nr IX/85/09 
Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 30 grudnia 2009r zmieniającej uchwałę Nr I/11/09 z dnia            
3 lutego 2009r. w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych w gminie Nowa Słupia na 2009 rok. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
 

Głosowanie: 
za – 15 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Jerzy Domański, p. Adam Gałka, p. Henryk 
Gąsior, p. Ewa Guz, p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Sylwester Kozłowski,            
p. Leszek Kulpiński,  p. Jan Marzec, p. Zenobiusz Nowiński, p. Ewa Pastuszyńska,                      
p. Kazimierz Pawlik,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0    
 

W wyniku głosowania uchwała Nr IX/85/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 30 grudnia 
2009r została przyjęta jednogłośnie. 

 

- w sprawie przystąpienia do Projektu inwestycyjnego pod nazwą „e-świętokrzyskie 

Rozbudowa Infrastruktury Informatycznej JST” i zabezpieczenia wkładu własnego 
 

Pytań czy teŜ uwag do powyŜszego projektu uchwały nie zgłoszono. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior odczytał projekt uchwały Nr IX/86/09 
Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 30 grudnia 2009r w sprawie przystąpienia do Projektu 
inwestycyjnego pod nazwą „e-świętokrzyskie Rozbudowa Infrastruktury Informatycznej JST” 
i zabezpieczenia wkładu własnego. 
Przystąpiono do głosowania jawnego imiennego nad przyjęciem ww. uchwały.  
 

Głosowanie: 
za – 15 radnych: p. Marian Borowiecki, p. Jerzy Domański, p. Adam Gałka, p. Henryk 
Gąsior, p. Ewa Guz, p. Ryszard Karpiński, p. Urszula Kozłowska, p. Sylwester Kozłowski,            
p. Leszek Kulpiński,  p. Jan Marzec, p. Zenobiusz Nowiński, p. Ewa Pastuszyńska,                      
p. Kazimierz Pawlik,  p. Rafał Piasecki, p. Jerzy Roman.                
przeciw – 0 

wstrzymało się – 0    
 

W wyniku głosowania uchwała Nr IX/86/09 Rady Gminy Nowa Słupia z dnia 30 grudnia 
2009r została przyjęta jednogłośnie. 
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Ad. pkt. 7.  Interpelacje i zapytania radnych 
 

Radny pan Zenobiusz Nowiński skierował zapytanie do pana Starosty, czemu inwestycja pod 
nazwą budowa hali sportowej w Nowej Słupi w projekcie uchwały Rady Powiatu na obrady 
w dn. 30.05.2007r. nie była ujęta, a później juŜ w Uchwale Nr VII/47/07 z dnia 30 maja 
2007r. zadanie to było wpisane. 
Pan Zenon Janus – Starosta Kielecki w odpowiedzi wyjaśnił, Ŝe po otrzymaniu informacji od 
Wójta Gminy pana Wiesława Jerzego Gałki o pozyskaniu przez gminę środków z zewnątrz na 
tę inwestycję podpisał porozumienie z gm. Nowa Słupia o jej współfinansowaniu. W związku 
z tym inwestycja ta została ujęta w niniejszej uchwale. 
Radny pan Adam Gałka zadał pytanie, kiedy zostaną podłączeni do sieci kanalizacyjnej                 
w Baszowicach i Hucisku osoby, które juŜ dokonały wpłaty za takie przyłącze. 
Wójt Gminy pan Wiesław Jerzy Gałka udzielił odpowiedzi, Ŝe w tej sprawie skontaktujemy 
się z wykonawcą tego zadania.   
Radny pan Kazimierz Pawlik zadał pytanie, czemu jest niskie ciśnienie wody                                   
w Bartoszowinach. 
Odpowiedzi na to pytanie udzieli pan Andrzej Romański – Kierownik Zakładu Gospodarki 
Mieszkaniowej i Komunalnej w Rudkach informując, Ŝe faktycznie tak jest, ale wystosował 
juŜ w tej sprawie dwa pisma do Zakładu Gospodarki Komunalnej w Bielinach i to z 
pewnością się polepszy. 
 

Ad. pkt. 8.  Wolne wnioski i informacje 
 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy pan Henryk Gąsior z okazji kończącego się 2009 roku 
podsumował, jakie inwestycje zostały wykonane w Rudkach, a mianowicie: 
1. wymieniono kolektor ścieków na ulicy Skowroniec z jednoczesnym poszerzeniem zakrętu 

przy starym cmentarzu parafialnym, 
2. przebudowana została ulica Wesoła i śeromskiego, 
3. wykonano I etap remontu Publicznego Przedszkola w Rudkach, co skutkuje jego dalszym 
funkcjonowaniem, 
4. wykonano dwa etapy remontu budynku Gminnego Ośrodka Kultury, 
5. poprawiono elewację zewnętrzną budynku OSP Sosnówka, który usytuowany jest na 
terenie Rudek, 
6. wykonany został projekt techniczny na przebudowę drogi wojewódzkiej wraz z budową 
chodników na trasie Nowa Słupia – Rudki – Sosnówka, 
7. wykonano dokumentację na budowę kanalizacji dla Górnego Osiedla w Rudkach, 
8. przebudowano blok Ŝywieniowy w Szkole Podstawowej i Gimnazjum w Rudkach włącznie 
z jego wyposaŜeniem,  
9. wykonano remont pawilonu sportowego GKS w Rudkach, 
10. wykonano kompleks boisk sportowych „Orlik 2012” przy Szkole Podstawowej                          
i Gimnazjum w Rudkach, 
11. wykonano ogrodzenie przy zbiornikach wód opadowych, 
12. na Górnym Osiedlu wybudowano nowe komórki na opał i postawiono 3 kabiny TOI-TOI, 
13. wykonano chodnik przy bloku mieszkalnym nr 10 przy ul. Spółdzielczej i na ul. 
Górniczej. 
Ponadto wyremontowano wiele pomieszczeń budynku urzędu gminy (łącznie z salą 
konferencyjną), zorganizowano wiele imprez kulturalnych.  
ZłoŜył Wójtowi Gminy i jego pracownikom podziękowania za te wszystkie inwestycje.  
W tym miejscu obrad głos zabrała Przewodnicząca Rady Gminy pani Ewa Guz. Przyłączyła 
się do składanych podziękowań za wykonane inwestycje, głównie za inwestycje w 
Jeleniowie. Wyraziła nadzieję, Ŝe mieszkańcy widzą, co samorząd robi i odpowiednio 
zagłosują na najlepszych. 
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